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INTERPELACJA

dot. zainstalowania progu zwalniającego na Osiedlu Wcnedów' 18 .

W imieniu mieszkańców zwracam się z uprzejmą prośbą o zainstalowanie progó 
zwalniających na Osiedlu Wencdów 18. Po wybudowaniu bloku przez Firmę Kobet Sp.zo. 
droga dojazdowa stała się miejscem niebezpiecznym, kierowcy nie przestrzegają ograniczeń 
prędkości. Mieszkańcy obawiają się puszczać swoje dzieci same na dwór.

Wprowadzenie progów zwalniających spowoduje, że kierowcy staną się ostrożni i bę< 
zachowywać się bardziej racjonalnie, a dla poruszających się dzieci zostanie zapewnioi 
bezpieczeństwo.

W załączeniu:

*mapa z zaznaczonym miejscem zainstalowania progu zwalniającego

Z poważaniem
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(lot. napisów ostrzegawczych przed przejściem.

Zwracam się do Pana Prezydenta z ponowną prośbą o wymalowanie napisów z hasłt 
ostrzegawczym przed przejściem dla pieszych „ODŁÓŻ TELEFON I ŻYJ!” (interpela- 
z dnia 24.02.2022 r.).

Odnosząc się do Pana odpowiedzi z dnia 11.03.2022 r. nr pisi 
OA-I-1.0003.9.2022.MK pragnę zauważyć, żc w 2018 r. w Warszawie Spółka Tramw, 
Warszawskie we współpracy z Zarządem Dróg rozpoczęły akcję oznakowywania przejś < 
pieszych w okolicy ponad 200 stołecznych szkół argumentując ją badaniami niezależn\ 
agencji, że jest to olbrzymi problem, na który należy uczulić wszystkich kierowców j 
i pieszych.

Uważam, żc i w naszym mieście można taka akcję przeprowadzić oczywiś* 
w mniejszej skali. Koszt farby i wykonanego szablonu z hasłem będzie niewielki, dlate 
powinniśmy taka akcję w naszym mieście zrobić dla zdrowia i życia naszych mieszkańcó 
W'arto wzorując się na doświadczeniach Warszawfy wprowadzić pomysł do Koszalina.

Jeżeli dzięki temu chociaż jedna osoba nie ulegnie wy padkowi z telefonem w rę 
to już jest warto.

Z poważaniem
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